
 

   

 

NATVERKET FOR KOMMUNALA LARCENTRA

Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte via Zoom

Dag och datum: fredag den 26 maj 2023
Tid: 8.00-10.00

Närvarande: Frånvarande: .

Lars-Uno Åkesson, Värnamo Birgitta Torgrimson, Örnsköldsvik
Maria Ahlstedt, Vetlanda Ida Lindh, Skellefteå
Joachim Kahlert, Norrtälje

Martine Prinselaar, Nynäshamn
Linda Ungsäter, Hultsfred

Loredana Gorea, Örnsköldsvik
Jerry Engström, Västervik
Annika Lill, Härnösand

Urban Wickman, Hudiksvall

1. Välkommen till Urban Wickman
Lars-Uno Åkesson välkomnade Urban Wickman till styrelsen.

2. Föregående protokoll från 2023-05-02, årsmötesprotokoll från 2023-05-03 samt
konstituerande protokoll från 2023-05-03
Lars-Uno Åkesson gick genom förgående protokoll.
Alla i styrelsen uppmanas att fylla i hemadress och personnummer i listan HÄR .
Joachim Kahlert kollar om vilket system används för digital signatur i deras kommun som kanske vi
andra kan implementera.

 

3. Val av sekreterare

Loredana Gorea valdes till sekreterare.

4. Val av justerare
Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Annika Lill.

5. Återblick Årsstämman i Nyköping 3-4 maj inkl. Utvärdering
Årsstämman kändes väldigt bra ordnad och Campus Nyköping var fina värdar.
Hybrid lösningen fungerade men vi kan ta med till nästa årsstämma att möjliggöra för de som deltar
digitalt att till exempel ställa frågor.
Joachim Kahlert kom med förslag på att fundera kring att köpa en mygga som man kan ta med sig när
det hålls event.

6. Bestämma datum för verksamhetsårets möten

Tisd 5/9 08:00-12:00

Fred 29/9 08:00-12.00

Fred 20/10 08:00-12:00



PREL: Nitusdagar KTH Ma-Ti Lunch-lunch 6-7/11 Styrelseméte 6/11 FM

Fred 8/12 08.00-12.00
Torsd 18/1 08.00-12.00
Torsd-fred 8-9/2 Lunch-lunch Stockholm

Onsd 20/3 08.00-12.00

Årsstämma On-To 17-18/4- Urban Wickman undersöker om Hudiksvall kan ha den nästa år.

7. Arbetsgrupp för Nitusdagarna 6-7 nov på KTH

KTH har tackat ja till Nitusdagarna den 6-7 nov.

Lars-Uno Åkesson, Maria Ahlstedt, Joachim Kahlert och Martine Prinselaar är med i arbetsgruppen

för detta.

8. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK

Alla i styrelsen ska lägga in sin hemadress.

Istagramkonto ska vara en stående punkt i protokollet för att påminnas till ansvarige för veckans

kommun.

Martine Prinselaar föreslog att om man inte lyckas att ta kontakt med en kommun kan man ha en

presentation om den kommunen. Hon tog på sig att schemalägga dessa inlägg.

För att uppmärksamma nya medlemmar föreslog styrelsen att använda även våra sociala kanaler.

9. Kassören har ordet

Jerry Engström informerade att det flesta har fått sin faktura.

Hässleholm, Sala, Övertorneå har begärt utträde.
Det är 89 kommuner som är medlemmar i Nitus, men bara 88 har fått faktura.

Den nya kommunen kommer inte få faktura detta år.

Alla som är i styrelsen uppmanas att marknadsföra Nitus till grannkommuner som är inte med, genom

att tipsa om till exempel erfarenhetsseminarium.

10. Rapport från HSS på Högskolan Väst och kommande HSS i Skellefteå.
Jerry Engström berättade att HSS det var bra och väldig diversifierat.

Nästa tillfälle kommer den hållas i Skellefteå (2025).

11. Almedalen 2023 28 juni LÄNK till hemsidan LÄNK till detaljerat körschema

Lars-Uno Åkesson informerade hur det kommer ser ut för Nitus uppdrag under Almedalsveckan.

Nitus kommer att ha en timme på sig att lyfta Lärcentras roll i kompetensförsörjningsfrågan.

Vi planerar att lägga länk på alla våra kanaler för att kunna möjliggöra för att fler ska kunna ta del av

den. Det kommer också spelas in och eventuellt användas vid andra tillfällen.

Maria Ahlstedt har bokat bord kvällen innan så kan man prata lite inför kommande dag.

Kansliet skickar till Lars-Uno 6 st batteri inför Almedalen.

Lars-Uno Åkesson berättade att han har gott säkerhetskurs via MSB inför Almedalen och han tipsade

även om att det finns ett bra utbud av andra kurser.

12. Teknikgruppen på besök på Campus Värnamo 21 juni. Förslag att sända ett

hybridseminarium därifrån.

Efter årsstämman har fler anslutit till teknikgruppen.

I samband med besöket på Campus Värnamo planerar teknikgruppen att sända hybridseminarium.

Lars-Uno Åkesson återkommer med tid till kansliet för kommande seminarium. Joachim Kahlert kom

med förslag att byta namn från erfarenhetsseminarium till inspirationsseminarium.

13. Erfarenhetsseminarium HT 2023. Ida föredrar

Erika Svanborg Ekström meddelade att hon inte kommer att fortsätta med erfarenhetsseminarium.

Linda Ungsäter tar kontakt med Ida Lindh för att planera hur arbetet ska fortsätta.

14. Öppna föreläsningar kring klimatet. Inspel från Ann-Sofie Gustafsson

Öppet för klimatet — learning4professionals

 



Något att samordna mellan olika Nitus larcenter?
Förslag Grunderna i AI MOOC 2.0 hp

Förlag Grunderna i AI, del 2: Att utveckla AI OOC 2.0 hp

Förslag Miljö klimat och hälsa MOOC 0 hp

Lars-Uno Åkesson föreslog dessa kurser som är på svenska men det finns massor med kurser på
greentown.se

Lars-Uno Åkesson och Linda Ungsäter bokar in ett möte med Ann-Sofie Gustafsson och Lena
Strålsjö, för att planera ett seminarium som gör att fler får kännedom om deras kurser.

15. Uppdatering KTH

16. Nyhetsbrevet input

Lars-Uno Åkesson frågade styrelsen om någon har något att tillägga till nyhetsbrevet.
Joachim Kahlert föreslog att påminna medlemmarna om Kvalitetsenkäten.
Jerry Engström skickar också information om Nya vägar.

17. Erfarenhetsseminarium

18. Kansliet informerar (Loredana)
Loredana Gorea informerade att hon kommer ta tjänstledigt i sex månader från 1 augusti.
19. Laget runt

20. Övriga frågor.
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